
Referat fra bestyrelsesmøde i DKeF, 
den 10/11. juni 2023 på Hotel Medio  

 

 

Deltagere:  

Marita Geinitz, Marianne Jensen, Niklas L. Rejnstrup, Michael Zimmermann og Thomas Jensen. 

(Bjarne Petersen har var lørdag aften) 

 

Afbud: Bjarne Petersen (kun søndag), Svend Jørgensen og Katja Bødtger  

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  

Hvornår 

Pkt. 0. Løst og fast 

Arbejdsopgaver med Bjarne 

Bjarne er enig i hans arbejdsopgaver 

med klubaktiviteter. Bjarne aftaler med 

Thomas at mødes og snakke overdra-

gelse.  

Michael overtager aktivitetskalenderen 

og sørger for at finde ansvarlige i TU, 

som skal opdatere aktivitetskalenderen 

med deres aktiviteter. 

Michael – Find 

ansvarlig i TU 

til aktivitets-

kalender.  

Pkt. 1. Nyt fra Formanden 

Marita Geinitz 

-Orientering om fælles senior-

satsning 

-Opfølgning fra lørdagens møde. 

Opfølgning på lørdagens møde: 

Udarbejdelse af velkomst til nye valgte 

medlemmer i udvalg og bestyrelse, evt. 

som supplement til IT-systemer mv. – 

Katja.  

Vi vil gerne byde ordentligt velkommen 

til nyvalgte medlemmer, så de bliver 

klædt ordentligt på. (evt. via et teams-

møde kort efter årsmødet) 

 

Vi er godt tilfredse med oplægget fra 

Torben og dagen i helhed. Der skal føl-

ges op med Torben til januar mødet i 

2024 igen.  

 

Vi skal have klædt de udvalg og med-

lemmer som ikke deltog i dagens møde, 

klædt på i forhold til Torbens oplæg. Der 

bliver indkaldt til et teamsmøde, som af-

holdes medio august.  

 

Vi vil dog rigtig gerne have flere af ud-

valgsmedlemmer med til møderne frem-

over, så vi skal være bedre til at melde 

ud hvornår møderne afholdes, også læn-

gere ud i fremtiden og gøre det mere 

klart hvor vigtigt det er at deltage i disse 

møder.  

 

Orientering om fælles seniorsats-

ning: 

Marianne / 

Marita skal 

finde dato for 

opfølgnings-

møde med 

personer der 

ikke deltog i 

lørdagens 

møde.  

 

 

Torben skal 

kontaktes 

vedr. januar-

mødet. 

 

 

 



Petanque, Dart, Billard, Minigolf og Bow-

ling har lavet en fælles satsning, målret-

tet seniorer.  

Der skal afholdes et møde mellem alle 

forbund, som vi gerne har ville være en 

del af. Der er dog udfordringer med af-

holdelsen af mødet, hvorfor vi pt. afven-

ter hvad der sker med projektet. Katja 

følger løbende op.  

Pkt. 2. Næstformand og kas-

sér Niklas Rejnstrup 

- Investeringer  

- DM Old boys/old girls (faktura 

for overnatning) 

-Tøjvask 

-Ansøgning skolekegler 

-Inventarliste og PC-udstyr 

-Arbejdsopgaver Finn Hyldmar 

-DKeF Love (bilag) 

 

 

Investeringer: 

Niklas gennemgik telefonsamtale med 

LSB om vores investeringer, samt mod-

taget mail med forslag til omlægning af 

eksisterende investeringer.  

Vi blev enige om ikke at ændre på noget 

(80% obligationer og 20% aktier), som 

er den laveste risikoprofil.  

 

DM oldboys/girls faktura: 

Vi har oplevet at der kommer mange af-

bud/ændringer i værelser, spisning mv. 

Vi vil derfor gerne sende et signal om, 

der skal betales for afbud i sidste øjeblik, 

uden gyldig grund.   

 

Der skal sendes indbydelse med priser til 

dommere/streamere, så deres gæster 

skal betale deltage på samme vilkår som 

alle andre.  

 

Tøjvask: 

Niklas (Zenia), vasker tøj fremover. Nik-

las aftaler med Katja at få afhentet tøj 

fra VM i kælderen i Brøndby.  

 

Ansøgning skolekegler: 

Ansøgningen fra NKU blev drøftet i be-

styrelsen. Vi kan ikke længere støtte 

skolekegler økonomisk, da vi ikke kan se 

udviklingen og det har ikke givet et af-

kast de senere år.  

Vi blev i stedet enige om at give en til-

kendegivelse på 3.000 kr., som tages fra 

ungdomspuljen. Dette er dog helt eks-

traordinært. Niklas giver besked til Jette 

Møller fra NKU.  

 

Inventarliste og PC-udstyr 

Vi gennemgik inventarlisten og snakkede 

om behov for investeringer i nyt udstyr.  

 

Vi skal have tilbagemelding fra udvalg 

senest 1. juli 2023 vedr. it-udstyr.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Svend / Da-

niel sørger for 

dette fremad-

rettet.  

 

 

Niklas kontak-

ter Katja.  

 

 

 

Niklas tager 

kontakt til 

Jette fra NKU.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Vi snakkede om hvad vi som DKeF kan 

dække for de frivillige. Vi blev enige om 

kun at dække ved behov for det enkelte 

udvalgsmedlem.  

 

Alt indkøbt udstyr er DKeFs.  

 

Der skal laves en ansvarserklæring for 

nyt udstyr, som skal underskrives ved 

udlevering af IT-udstyr fremover. Dette 

skal blandt andet indeholde en beskri-

velse af hvad der skal ske hvis udstyret 

går i stykker i den enkelte persons vare-

tægt. Vi vil gerne have at folk selv tager 

ansvar for udstyret.  

 

Vi skal undersøge internet i GMC – Niklas 

tager kontakt til Thomas Bach 

 

Arbejdsopgaver Finn Hyldmar 

Vi gennemgik Finns arbejdsopgaver og 

opdaterede listen på hjemmesiden. 

 

 

Vi snakkede om Katja arbejdsopgaver og 

vi skal have en samtale med Katja om 

hendes arbejdsopgaver.  

 

DKeF Love (bilag) 

Vi gennemgik konsekvensrettelserne fra 

LOA vedr. enkeltstående medlemmer. Vi 

sender vores kommentarer til Kurt / 

LOA.  

 

 

Niklas sørger for at booke årsmøde til 

2024, januarmøde med udvalg på Scan-

dic i Odense.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas kontak-

ter Thomas 

Bach 

 

Marita tager 

en snak med 

Finn om dette.  

 

Marianne får 

koordineret et 

mødet i uge 

31.  

 

 

Niklas sender 

kommentarer 

til Kurt / LOA 

Pkt. 3. Næstformand Mari-

anne Jensen 

-Åbent hus 

-Ungdom 

Åbent Hus: 

Der mangler medlemmer i åbent hus 

gruppen. Vi har sendt forespørgsler ud, 

som vi afventer svar på.  

 

Der er 16 byer tilmeldt til efterårets 

åbent hus.  

 

Fotografen er i gang med videoer.  

 

Vi vil gerne have de enkelte byers datoer 

for åbent hus ind i vores kalender på 

hjemmesiden. Katja kender datoerne for 

det fleste og vil lægge dette ind.  

 

Ungdom: 

De har afholdt møde den 3. juni 2023.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja lægger 

datoer i kalen-

deren.  



 

Ungdommen vil gerne betale pr. klub pr. 

turnering (Lokal turnering og DM for 

hold). De foreslår 250 kr. pr. klub. I ste-

det for at betale 50 kr. pr. deltager. 

 

Dette har bestyrelses sagt OK til, da 

dette letter administrationen for ung-

domsudvalget og for kasseren.   

Pkt. 4. Thomas Jensen 

-Efterårsferie kampagne 

-Classic baner i fremtiden 

Efterårsferie kampagne 

Vi snakkede om Thomas’ oplæg. Vi 

mente det kom for tæt på åbent hus i ef-

terårsferien. Vi vil i stedet forsøge at sat-

ser på uge 7/8 (vinterferien), med pilot-

projekt i mindre/mellemstore byer med 

kegleanlæg.  

Vi har bevilliget 2.500 kr. til markedsfø-

ring og 2.500 kr. til diverse omkostnin-

ger pr. by.  

 

Classic baner i fremtiden 

Vi diskuteret hvad vi kan gøre for at ud-

brede classic og hvad vi kan gøre for at 

få etableret nye baner rundt omkring i 

landet.  

Det er en del af vores procesmål for 

2023 i vores strategi.  

Vi vil dog ikke som DKeF tage initiativ til 

etablering af baner, dette skal komme 

fra klubber, frivillige mv. Vi vil støtte op 

om projektet, evt. hjælpe med finansie-

ring og konsulentstøtte til fondssøgning 

mv.  

 

 

Thomas opdaterede i øvrigt på den kom-

mende kommunikationsplan indtil som-

merferien og frem mod åbent hus.  

 

Der er blevet taget mange nye billeder til 

diverse arrangementer. De billeder vil vi 

gerne have med ind på hjemmesiden 

forsiden, som kører i rotation, så dette 

kan blive opdateret.  

 

 

Thomas arbej-

der videre 

med projek-

tet.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas og 

Katja sørger 

for dette.  

Pkt. 5. Svend Jørgensen   

Pkt. 6. Michael Zimmermann 

-opfølgning på turneringsudvalg 

 

TU er i gang med at planlægge turnerin-

gen for 2023/24.  

 

TU har besluttet fortsat at afvikle DM for 

mesterrækken i Storebededagsferien. 

Der ændres dog på spilletidspunkter om 

fredagen, der kommer mere information 

om dette på et senere tidspunkt.  

 

 



TU vil gerne gøre op med de mange flyt-

tede kampe. De vil derfor indføre en re-

gelændring, som gør at kampe skal af-

vikles seneste 8 uger efter oprindeligt 

tidspunkt. Når det er tilrettet, vil de nye 

spilleregler, offentliggøres og sendes ud 

til klubberne.  

 

TU havde drøftet tilbagemelding til æn-

dring på Kegleportalen. De har samlet 

forslag, som Niklas og Michael tager med 

til et møde den 21. juni med ClubPeople 

/ Kegleportalen.  

Pkt. 7. Bjarne Petersen 

 

Bjarne havde ikke noget på hjertet.  

Pkt. 8. Næste møde 

 

27. august 2023 kl. 10-16 i Nyborg med 

deltagelse af Bo Overgaard 

 

Pkt. 9. Eventuelt 

-Temperaturmøde den 14.06.23 

-Opsamling på debat på årsmø-

det 

Temperaturmøde den 14.06.23 

Opdatering på debatten fra årsmødet: 

- Igangsat ændring af spilleregler  

vedr. flytning af kampe. 8 uger 

maks efter flyttet kamp. v/Mi-

chael 

 

Øvrige: 

- Ændring kegleportalen v/Niklas 

- Åbent hus gruppe – mangler 

medlemmer v/Marianne 

- Godt møde med udvalg om lørda-

gen v/Marita 

- Ny rollefordeling v/Marita 

- Planer for efteråret. v/Marianne 

og Thomas 

- Kommende dommerkursus 

v/Svend 

- Kommende instruktørkursus 

v/Thomas og Marianne 

 

Opsamling på debat på årsmødet 

Vi har løbende samlet op på debatten fra 

årsmøde. Vi har taget inputtene til os og 

har iværksat diverse initiativer, som vi 

løbende kommer til at orientere om og 

allerede har berørt i f.eks. dette referat. 

 

Handleplaner  

Rejsegodtgørelse mv. skal præcises i 

handleplanerne.  

F.eks. i DM Classic skal det præciseres at 

det kun er forbundsrepræsentanter som 

kan få kørepenge.  

 

VM i classic, skal det defineres hvad der 

menes med rejsen. Hvorfra betaler DKeF 

rejsen?  

 



 

Udtagelser skal lægges op på Facebook. 

Udvalgene skal skrive til Thomas, så vi 

kan offentliggøre dette på hjemmesiden 

og Facebook.  

 

Michael følger op med TU og Eliteudvalg.  

 

 


